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PROTOKOŁ NR 18/2020

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony 
Środowiska Rady Gminy Masłowice odbytego w dniu 28.02.2020 r. o godz. 8.15 
w Sali Urzędu Gminy.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący - Pan Krzysztof Dukalski.
Na stan osobowy 6 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji, 
w związku z tym posiedzenie jest prawomocne.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Czas trwania posiedzenia 8.15- 12.00.
O terminie posiedzenia Komisji, członkowie Komisji zostali powiadomieni z wyprzedzeniem 
7 dniowym.

Osoby zaproszone na posiedzenie Komisji:

1. Wójt gminy Masłowice -  Pan Bogusław Gontkowski

Przebieg posiedzenia: 

Ad -1.
Posiedzeniu Komisji przewodniczył Pan Krzysztof Dukalski Przewodniczący Komisji, 
powitał wszystkich obecnych.
Porządek posiedzenia Komisji przedstawił Pan Józef Cichoń W-ce Przewodniczący Komisji

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Powołanie protokolanta obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji z dnia: 05.02.2020 r. Nr 17/2020.
5. Podsumowanie pracy Komisji za okres listopad 2018 -  grudzień 2019 r.
6. Kontynuacja tematu dotyczącego nieruchomości, które należą do gminy Masłowice .
7. Sprawy bieżące Komisji i wolne wnioski.

a) Kiedy rusza montaż OZE na terenie gminy,
b) Co dalej z przydomowymi oczyszczalniami ścieków -  II transza,
c) Ustalenie tematów na następne posiedzenie Komisji.

A d -2.
Na protokolanta posiedzenia Komisji w dniu 28.02.2020 r. powołano 
Pana Kamila Szymczyka.

Ad -3.
Pan Przewodniczący Komisji zwrócił się członków Komisji z zapytaniem, czy mają uwagi 
do porządku posiedzenia. Wobec braku uwag, poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
porządku posiedzenia Komisji..
W  głosowaniu jawnym wzięło udział 6 członków .

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 6 członków Komisji.

l



Protokół Nr 17/2020 z posiedzenia Komisji z dnia 05.02.2020 r. został odczytany radnym 
w dniu 28.02.2020 r. przez Pana Józefa Cichonia.
Członkowie Komisji nie wnieśli do protokołu uwag.
Przewodniczący Komisji Pan Krzysztof Dukalski poddał protokół pod głosowanie.
Za przyjęciem protokołu głosowało 6 członków Komisji.

Ad -5
Podsumowanie pracy Komisji za okres (styczeń -  grudzień) 2019 r. przedstawił 
Pan Józef Cichoń, W-ce Przewodniczący Komisji.
Zwrócił uwagę na tematy problemowe jakie były omawiane na posiedzeniach Komisji a także 
na wnioski Komisji jakie były składane do Wójta gminy i Rady Gminy.
Temat wniosków omawiany był również na posiedzeniu Komisji w dniu 6.12.2019 r.
Pan Józef Cichoń stwierdził, że realizacja tych wniosków, idzie bardzo opieszale.
W Radzie Gminy powinien być założony rejestr składanych wniosków przez poszczególne 
Komisje, radnych i na sesjach -  raz w kwartale powinien być sprawdzany stan realizacji tych 
wniosków.
Szczegóły podsumowania w załączniku do protokołu.

Wnioski końcowe Komisji dotyczące spraw związanych z realizacją (wdrażaniem
wniosków w 2019 r. przez gminę)

1. Komisja po zapoznaniu się z przedstawioną informacją przez Pana Wójta w dniu
6.12.2019 r. w temacie realizacji przedłożonych przez Komisję Rolnictwa, Leśnictwa, 
Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska Rady Gminy Masłowice wniosków 
w 2019 r. oraz merytoryczną dyskusją ocenia ich realizację jako niespełniającą 
oczekiwań Komisji.

2. Komisja wnioskuje aby te tematy przyspieszyć i zgodnie z zapewnieniami Pana Wójta 
realizować je w 2020 roku - szczególnie te wnioski, które dotyczą zagrożeń 
wypadkowych (uzupełnieniem oświetlenia ulicznego, znaków drogowych, samosiejek 
itp.) czy zmniejszeniem kosztów energii poprzez wymianę lamp energochłonnych na 
lampy typu LED) itd.

3. Część wniosków złożonych przez Komisję wymaga opracowania przez gminę - 
harmonogramów czy planów realizacji na lata 2020 -  2023. Dotyczą one wymiany 
hydrantów, uzupełnienia oświetlenia ulicznego itd. Komisja do tych tematów będzie 
powracała w 2020 r.

4. Komisja wnioskuje do Przewodniczącego Rady Gminy aby został założony rejestr 
składanych wniosków do Wójta gminy czy Rady Gminy przez poszczególne Komisje 
Rady. Na sesji Rady Gminy co kwartał powinien być sprawdzany stan realizacji tych 
wniosków.
Podsumowanie pracy Komisji za okres (styczeń - grudzień) 2019 r. a także 

wnioski końcowe Komisji dotyczące spraw związanych z realizacją 
(wdrażaniem wniosków w 2019 r. przez gminę) przegłosowane było przez Komisję 
w dniu 28.02.2020 r.
Za przyjęciem wniosków głosowało 6 członków Komisji; przeciw - 0, wstrzymało się 

-0 .



W czasie dyskusji członkowie Komisji zwrócili uwagę, że na poprzednim posiedzeniu Komisji 
w dniu 5.02.2020 r. Wójt gminy Pan Bogusław Gontkowski oraz pracownik gminy przedłożyli 
informacje Komisji w zakresie nieruchomości należących do gminy. Omówili jakie 
nieruchomości są wynajęte w poszczególnych miejscowościach, gdzie występują 
pustostany, jakie są wpływy do budżetu UG, jakie są koszty utrzymania itd.
Przedłożone zostały również członkom Komisji stosowne materiały do zapoznania, między 
innymi: wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Masłowice na lata 2018 -  2023.
Na dzisiejszym posiedzeniu Komisja powinna ocenić czy nieruchomości będące w zasobach 
gminy są prawidłowo zagospodarowane, czy stan techniczny budynków i lokali nie budzi 
zastrzeżeń, czy plan remontów i modernizacji na lata 2018 -  2023 będzie wystarczający, co 
dalej z pustostanami, czy planowana jest sprzedaż lokali w kolejnych latach itd.
Powinniśmy zwrócić uwagę na inne działania mające na celu poprawę wykorzystania 
i racjonalny sposób gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy.
Biorąc powyższe sprawy pod uwagę, po zapoznaniu się z materiałami dostarczonymi przez 
gminę, Komisja na swym posiedzeniu 28.02.2020 r. przedstawia dalsze wnioski:

Wnioski do realizacji przez Komisie i Gminę:

1. Dokonanie wizji lokalnej przedmiotowych budynków i lokali będących
w zasobach gminy Masłowice przez członków Komisji i przedstawiciela gminy 
w miesiącach: maj/czerwiec 2020 r.- stosowne uwagi i wnioski z przeglądu.

2. Przygotowanie informacji przez gminę o poniesionych kosztach 
-  termin do 15.06.2020 r.
a) Utrzymania technicznego ( obowiązkowe przeglądy instalacji i urządzeń, 
doraźne naprawy, konserwacje, niezbędne bieżące remonty, usuwanie awarii) 
wiatach 2018/2019.
b) Ubezpieczenie budynków, lokali (od ognia i innych szkód losowych itp.)
-lata 2018/2019.
c) Pozostałe koszty (utrzymania zieleni, oświetlenia, ogrzewania części 
wspólnych budynku, zużycie wody itp.) -  lata 2018/2019.

d) Inne koszty ponoszone przez gminę na rzecz budynków i lokali będących 
w zasobach gminy za lata 2018/2019.

3. Przedstawienie przez gminę na posiedzenie Komisji informacji
z wykonania zakresu rzeczowego wykonanych remontów i modernizacji budynków 
i lokali będących w zasobach gminy za lata 2018/2019 z uwzględnieniem 
poniesionych kosztów finansowych -  termin do 15.06.2020 r.
4. Przedstawienie Komisji planu remontów i modernizacji budynków i lokali będących 
w zasobach gminy na lata 2020 -  2023 z uwzględnieniem nakładów do poniesienia 
-termin do 15.06.2020 r.
5. Informacja gminy w temacie ksiąg budowlanych dla obiektów (budynków, 

lokali) będących w zasobach gminy -  termin do 15.06.2020 r.
6. Przedłożenie przez gminę działań związanych ze sprzedażą mieszkań i lokali, 

jakie gmina ma propozycje, terminy realizacji itd. -  termin do 15.06.2020 r.
Przewodniczący Komisji Pan Krzysztof Dukaiski poddał wnioski do realizacji przez 
Komisję i gminę pod głosowanie.
Za przyjęciem wniosków głosowało 6 członków Komisji.



Ad -7.
Sprawy bieżące Komisji i wolne wnioski.

a) Kiedy rusza montaż OZE na terenie gminy,
Pan Wójt stwierdził, że w najbliższych dniach, tygodniach rozpocznie się montaż 
instalacji OZE na terenie gminy Masłowice.

b) Co dalej z przydomowymi oczyszczalniami ścieków -  II transza 180 kpi.
Według informacji przekazanej przez Pana Wójta w UM zabrakło nam kilku 
punktów. Czynione są starania w PROW ale gwarancji też nie ma.
Jeżeli chodzi o WIOŚ, jest to realne jako pożyczka w przyszłości do umorzenia po 
zrealizowaniu 40 %. Jeżeli moglibyśmy w to wchodzić - to w tym roku 
przygotowane zostałyby dokumenty. Tak sytuacja wygląda na dziś.
Pan Józef Cichoń oznajmił, że na dzień dzisiejszy jest to sytuacja nie ciekawa 
i trzeba wszystko zrobić w gminie aby w ten projekt z przydomowymi 
oczyszczalniami wchodzić. Być może trzeba wykonać dodatkowe ruchy w naszym 
budżecie gminy, zaangażować dodatkowe środki finansowe na ten cel.
Zdaniem radnego jako gmina mało poświęcamy czasu na oczyszczanie surowych 
ścieków i osadów i należy już dziś myśleć o nowej wizji oczyszczalni ścieków , 
która powinna zostać zbudowana na terenie gminy.
Pan Józef Cichoń oznajmił, że na najbliższej sesji Rady Gminy przedstawi 
syntetykę w temacie nowej wizji budowy oczyszczalni ścieków.

c) Ustalenie tematów na następne posiedzenie Komisji
1. - zapoznanie się z planem uzupełnienia oświetlenia ulicznego
i harmonogramem wymiany lamp rtęciowych i sodowych na energooszczędne 
lampy LED w roku 2020 zgodnie z wnioskami Komisji z przeglądu.
2. - analiza stawek za odbiór odpadów komunalnych na II półrocze 2020 r.
-  propozycje gminy.
3. -  Wnioski końcowe Komisji w sprawie nieruchomości, które należą do gminy 
Masłowice.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów, Przewodniczący Komisji 
-  Pan Krzysztof Dukaiski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
posiedzenie. 7

Załączniki:
1. Zał. Nr 1 -  Podsumowanie pracy Komisji za okres

(styczeń -  grudzień)2019 r.
2. Zał. Nr 2 -  Wnioski Komisji dotyczące budynków i lokali

w zasobach gminy Masłowice.
3. Zał. Nr 3 -  Realizacja składanych wniosków Komisji

do Wójta gminy Masłowice w 2019 r.

Na tym protokół zakończono i podpisano. V

Protokół sporządził:

Kamil Szymczyk



RADA G M I fS Y  

MASŁOWICE
Załącznik Nr 1 do Protokołu 

*UCi CCttj, tO. fiClO z posiedzenia Komisji z dnia 28.02.2020 r.

Podsumowanie pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki 
Żywnościowej i Ochrony Środowiska Rady Gminy za okres 

(styczeń -  grudzień) 2019 r.

A. Ilość posiedzeń Komisji -  14,
B. Ilość posiedzeń wspólnych z innymi Komisjami -  3,
C. Ilość tematów problemowych omawianych na Komisji -  30,
D. Na każdym posiedzeniu były stałe punkty:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji Rady Gminy,
2. Sprawy bieżące Komisji i wolne wnioski.

E. Ilość godzin 14 posiedzeń = 46 godzin i 30 minut, co stanowi średnio 3 godziny
20 min/posiedzenie.

F. Ilość tematów problemowych planowanych do omówienia w planie pracy Komisji
-  24, wykonanie 22 tematy.

G. Ważniejsze tematy problemowe omawiane na posiedzeniach Komisji:
1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2019 ,
2. Informacja na temat budowy instalacji fotowoltaicznych na terenie gminy 

Masłowice,
3. Omówienie tematu dotyczącego budowy oczyszczalni ścieków komunalnych 

w Masłowicach,
4. Wyjazdowe spotkanie i zapoznanie się z eksploatacją biologicznej oczyszczalni 

ścieków w Chełmie,
5. Spotkanie z przedstawicielami kół łowieckich działających na terenie gminy 

Masłowice (szkody łowieckie, ich szacowanie, wirus ASF u dzików itp.),
6. Przegląd dróg gminnych, dojazdowych do posesji i śródpolnych (ocena jakości 

tych dróg, wnioski i propozycje co do ich napraw, remontów czy przebudowy). 
Zwrócenie uwagi na zagrożenia zwisających gałęzi, samosiejek a także na 
oznakowanie w poszczególnych miejscowościach,

7. Ocena zimowego utrzymania dróg gminnych i dojazdowych do posesji 
(wypływające wnioski),

8. Informacja z przeglądu dróg: powiatowych przebiegających przez teren gminy 
Masłowice, gminnych, dojazdowych do posesji i gruntów rolnych itp.,

9. Wyrażenie opinii Komisji w sprawie realizacji zadania pn. „Budowa oczyszczalni 
ścieków komunalnych wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą
w miejscowości Masłowice,

10. Informacja gminy w zakresie zamontowanych na terenie gminy hydrantów ppoż. 
(ilości w poszczególnych miejscowościach, ich sprawność techniczna, książka 
przeglądów i konserwacji a także wnioski wypływające co do wymiany lub 
naprawy -  harmonogram. Komisja do tego tematu powracała 3 -  krotnie,

11. Funkcjonowanie oświetlenia ulicznego w poszczególnych sołectwach, wymiana 
lamp na energooszczędne typu LED, zamontowanie dodatkowych lamp ulicznych 
gdzie są one konieczne. Komisja tym tematem zajmowała się 2 krotnie.



12. Informacja na temat realizacji programu usuwania azbestu i wyrobów 
azbestowych na terenie gminy Masłowice,

13. Informacja na temat wspólnot wsi na terenie gminy Masłowice,
14. Propozycje dotyczące budowy i remontu dróg na terenie gminy Masłowice 

w latach następnych,
15. Ustalenie przez Komisje kryteriów dotyczących funkcjonowania oświetlenia 

ulicznego na terenie gminy Masłowice,
16. Informacja członków Komisji z przeglądu oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

Masłowice ( przygotowanie informacji wraz z wnioskami końcowymi w tym 
temacie) na sesję Rady Gminy w miesiącu październiku 2019 r.

17. Omówienie dodatkowych materiałów przekazanych przez UG w zakresie 
zamontowanych hydrantów ppoż. (uwagi,wnioski),

18. Zaakceptowanie przez Komisje kryteriów dotyczących remontu i przebudowy dróg 
na lata 2020/2021 na terenie gminy Masłowice,

19. Zapoznanie się z planem remontów i przebudowy dróg w gminie Masłowice
na lata 2020/2021 przedłożonym przez Wójta gminy Masłowice Pana Bogusława 
Gontkowskiego i wyrażenie opinii Komisji,

20. Funkcjonowanie hydroforni w Przerębie i Masłowicach -  wyjazd członków 
Komisji,

21. Zapoznanie się i zaopiniowanie stawek podatku rolnego, leśnego, 
od nieruchomości i podatku od środków transportowych,

22. Informacja dotycząca nieruchomości należących do gminy Masłowice
w poszczególnych miejscowościach (ilości, stan techniczny, ilość nieruchomości 
wynajętych, pustostany, plan konserwacji i remontów, przychody i koszty 
utrzymania tych nieruchomości w skali roku),

23. Omówienie realizacji składanych wniosków Komisji do Wójta Gminy Masłowice 
i Rady Gminy w roku 2019 .

H. Wnioski Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony 
Środowiska jakie były składane do Wójta gminy Masłowice i Rady Gminy w 2019 r.

Dotyczyły one n/w spraw:

I. Przeglądu i oceny pracy biologicznej oczyszczalni ścieków w Chełmie.
2. Budowy oczyszczalni ścieków w Masłowicach.
3. Przeglądu dróg: powiatowych przebiegających przez teren gminy Masłowice, 

gminnych, dojazdowych do posesji i gruntów rolnych.
4. Przeglądu funkcjonowania oświetlenia ulicznego na terenie gminy Masłowice.
5. Zamontowanych hydrantów ppoż. na terenie gminy Masłowice.
6. Uzupełnienie brakujących znaków drogowych w poszczególnych miejscowościach.
7. Planu remontu i przebudowy dróg w latach 2020/2021 na terenie gminy Masłowice.
8. Przeglądu hydroforni w Przerębie i Masłowicach.
9. Nieruchomości należących do gminy Masłowice w poszczególnych Sołectwach.
10. Ogrzewania wewnętrznego budynku OSP, będącego własnością gminy.

Omówienie z realizacji złożonych wniosków do Wójta gminy Masłowice i Rady Gminy 
było jednym z tematów na posiedzeniu Komisji w dniu 06.12.2019 r. na którym był 
obecny Pan Wójt.
Ustosunkował się do każdego wniosku a także zapewniał Komisję, że niektóre



wnioski są już w realizacji a pozostałe będą systematycznie wdrażane i realizowane 
w 2020 roku.
Członkowie Komisji zwracali uwagę Panu Wójtowi, że część wniosków wymaga 
opracowania harmonogramów: wymiany np. hydrantów, lamp energochłonnych, 
uzupełnienia oświetlenia, uzupełnienia znaków drogowych w miejscach gdzie 
występuje zagrożenie wypadkowe itd.
Wymaga to zarezerwowania środków finansowych w budżecie gminy na 2020 r. 
Członkowie stwierdzili, że Komisja Rolnictwa w roku 2019 dokonała szeregu 
przeglądów: dróg powiatowych i gminnych, oświetlenia ulicznego, hydroforni 
w Przerębie i Masłowicach, oczyszczalni ścieków w Chełmie, budynku OSP 
w Bartodziejach itd.
Wnioski Komisji powinny posłużyć gminie do ich wykorzystania i wprowadzenia do 
zadań remontowych i inwestycyjnych w budżecie gminy na rok 2020 i lata dalsze. 
Zwracano uwagę również na wnioski Komisji dotyczące nieruchomości należących do 
gminy Masłowice. Szczególnie dotyczy to budynków i budowli, które są 
wynajmowane, wydzierżawiane mieszkańcom (ilości, wpływy do budżetu z najmu, 
koszty utrzymania, plany konserwacji i remontów itd.). Ustalono, że tematem tym 
Komisja zajmie się szczegółowo w I kwartale 2020 r.

Podsumowanie pracy Komisji za okres (styczeń - grudzień) 2019 przegłosowane 
było przez Komisję w dniu 28.02.2020 r.
Za przyjęciem głosowało 6 członków Komisji; przeciw - 0, wstrzymało się -  0. 

Podsumowanie sporządzono w oparciu
o protokoły posiedzeń Komisji. \
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Urzgd Gminy w Masłowicach

Załącznik Nr 2 do Protokołu 
Wpłynęło dni& posiedzenia Komisji z dnia 28.02.2020 r.

. 2 7 MAJ.

podpis
Masłowice 03.03.2020 r.

Wójt Gminy Masłowice 
Bogusław Gontkowski

Dotyczy: budynków i lokali będących w zasobach gminy Masłowice..

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska Rady Gminy 
Masłowice na swym posiedzeniu w dniu 28.02.2020 r. po zapoznaniu się z materiałami 
dostarczonymi przez gminę przedkłada dalsze wnioski w tym temacie:

1. Dokonanie wizji lokalnej przedmiotowych budynków i lokali będących
w zasobach gminy Masłowice przez członków Komisji i przedstawiciela gminy 
w miesiącu marcu 2020 r.- stosowne uwagi i wnioski z przeglądu do omówienia 
na posiedzeniu Komisji.

2. Przygotowanie informacji przez gminę o poniesionych kosztach -termin do 
20.03.2020 r.
a) Utrzymania technicznego ( obowiązkowe przeglądy instalacji i urządzeń, 
doraźne naprawy, konserwacje, niezbędne bieżące remonty, usuwanie awarii) 
w latach 2018/2019.
b) Ubezpieczenie budynków, lokali (od ognia i innych szkód losowych itp.)
-lata 2018/2019.
c) Pozostałe koszty (utrzymania zieleni, oświetlenia, ogrzewania części 
wspólnych budynku, zużycie wody itp.) -  lata 2018/2019.

d) Inne koszty ponoszone przez gminę na rzecz budynków i lokali będących 
w zasobach gminy za lata 2018/2019.

3. Przedstawienie przez gminę na posiedzenie Komisji informacji
z wykonania zakresu rzeczowego wykonanych remontów i modernizacji budynków 
i lokali będących w zasobach gminy za lata 2018/2019 z uwzględnieniem 
poniesionych kosztów finansowych -  termin do 20.03.2020 r.
4. Przedstawienie Komisji planu remontów i modernizacji budynków i lokali będących 
w zasobach gminy na lata 2020 -  2023 z uwzględnieniem nakładów do poniesienia
-  termin do 20.03.2020 r.
5. Informacja gminy w temacie ksiąg budowlanych dla obiektów (budynków, 

lokali) będących w zasobach gminy -  termin do 20.03.2020 r.
6. Przedłożenie przez gminę działań związanych ze sprzedażą mieszkań i lokali, 

jakie gmina ma propozycje, terminy realizacji itd. -  termin do 20.03.2020 r.
Przewodniczący Komisji Pan Krzysztof Dukalski poddał wnioski do realizacji przez 
Komisję i gminę pod głosowanie.
Za przyjęciem wniosków głosowało 6 członków Komisji.

Protokolant: \
Kar " ~ Przewodniczący Komisji

Wnioski do realizacji przez Komisie i Gminę:

Krzysztof Dukalski
Do wiadomości: 
Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Mariusz Sarna
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Urzqd Gminy w Masłówico h 

W płynęło dn... 2020 ~Q5'..2 7 
Nr .......................

Załącznik Nr 3 do Protokołu 
z posiedzenia Komisji z dnia 28.02.2020 r.

podpis

Masłowice 03.03.2020 r.

Wpłynęło dnia
2 7 W

Wójt Gminy Masłowice 
Bogusław Gontkowski

Dotyczy: realizacji składanych wniosków Komisji do Wójta Gminy Masłowice w 2019 r.

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska Rady Gminy 
Masłowice na swym posiedzeniu w dniu 28.02.2020 r. przekłada stosowne informacje
z reaiizacji składanych wniosków w 2019 r.

1. Komisja po zapoznaniu się z przedstawioną informacją przez Pana Wójta w dniu
6.12.2019 r. i po merytorycznej dyskusji na swym posiedzeniu w dniu 28.02.2020 r. 
w temacie realizacji przedłożonych przez Komisję wniosków w 2019 r.
ocenia ich realizację jako niespełniającą oczekiwań Komisji.

2. Komisja wnioskuje aby te tematy przyspieszyć i zgodnie z zapewnieniami Pana Wójta 
realizować je w 2020 roku - szczególnie te wnioski, które dotyczą zagrożeń 
wypadkowych, pożarowych (uzupełnieniem oświetlenia ulicznego, znaków 
drogowych, usunięcia samosiejek itp.) czy zmniejszeniem kosztów energii poprzez 
wymianę lamp energochłonnych na lampy typu LED) itd.

3. Część wniosków złożonych przez Komisję wymaga opracowania przez gminę - 
harmonogramów czy planów realizacji na lata 2020 -  2023. Dotyczą one wymiany 
hydrantów, uzupełnienia oświetlenia ulicznego itd. Komisja do tych tematów będzie 
powracała w 2020 r.

4. Komisja wnioskuje do Przewodniczącego Rady Gminy aby został założony rejestr 
składanych wniosków do Wójta gminy czy Rady Gminy przez poszczególne Komisje 
Rady. Na sesji Rady Gminy co kwartał powinien być sprawdzany stan realizacji tych 
wniosków.
Wnioski końcowe Komisji dotyczące spraw związanych z realizacją 
(wdrażaniem wniosków w 2019 r. przez gminę) przegłosowane było przez Komisję 
w dniu 28.02.2020 r.
Za przyjęciem wniosków głosowało 6 członków Komisji; przeciw - 0, wstrzymało się 

-0 .

Protokolant: \

Wnioski końcowe Komisji:

^ o  Kvt i I C ^ r r / i n r T r / l / Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Dukalski

Do wiadomości: 
Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Mariusz Sarna


